
PROTOK& NR XXX/2018
Z SESJI RADY GMINY BUDZISZEWICE

ODBYTEJ W DNIU 28 MARCA 2018 ROKU
W SALI POSIEDZEN URZEDU GMINY W BUDZISZEWICACH

Liczba radnych -15

Liczba obecnych -14

Lista obecnosci stanowi zatqcznik do niniejszego protokotu.

Ponadto w obradach udziat wzieli:
Wojt Gminy - Marian Holak

Sekretarz Gminy - Alina jarecka

Skarbnik Gminy - Elzbieta Andryszczak

zaproszeni goscie zgodnie z lista. obecnosci oraz Pani Dorota Pteska i Pan Andrzej Pteska.

Porzadek obrad:

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum.

2. Przedstawienie porzqdku obrad.

3. Przyj^cie protokotow z poprzednich sesji.

4. PodjQcie uchwat w sprawach:

1) zmiany budzetu Gminy na 2018 rok;

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice;

3) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Tomaszowskiemu,

4) programu opieki nad bezdomnymi zwierz^tami oraz zapobiegania bezdomnosci zwierza.t na
terenie Gminy Budziszewice w 2018 roku,

5) okreslenia wymiaru bezptatnego nauczania, wychowania i opieki oraz wysokosci optat za
korzystanie z wychowania przedszkolnego,

6) podziatu Gminy Budziszewice na state obwody gtosowania, ustalenia ich numerow, granic
oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych,

5. Sprawozdanie z dziatalnosci Gminnego Osrodka Pomocy Spotecznej w Budziszewicach za 2017 rok
oraz potrzeby w zakresie pomocy spotecznej.

6. Sprawozdanie z realizacji Gminnego programu profilaktyki i rozwia.zywania problemow

alkoholowych za 2017 rok oraz realizacji Gminnego programu przeciwdziatania narkomanii dla

Gminy Budziszewice za 2017 rok.

7. Sprawozdanie z realizacji Gminnego programu przeciwdziatania przemocy w rodzinie oraz ochrony

ofiar przemocy w rodzinie na lata 2017-2020 i z dziatalnosci Zespotu Interdyscyplinarnego za 2017

rok.
8. Roczne Sprawozdanie z realizacji zadari z zakresu wspierania rodziny za 2017 rok oraz potrzeby

zwiqzane z realizacja. zadan i Sprawozdanie z Gminnego programu wspierania rodziny w Gminie
Budziszewice na lata 2016-2018.

9. Informacja Wojta o dziataniach podejmowanych w okresie mie.dzy sesjami Rady Gminy.

lO.Zapytania i wolne wnioski.

ll.Sprawy rozne.

12.Zakohczenie obrad.



PUNKT 1

OTWARCIE OBRAD I STWIERDZENIE QUORUM

Przewodniczqcy Rady Gminy- Piotr Jagietto- dokonat otwarcia XXX Sesji Rady Gminy Budziszewice,

po czym stwierdzit quorum informujqc, ze na pie.tnastu radnych obecnych jest czternastu.

PUNKT 2

PRZEDSTAWIENIE PORZ^DKU OBRAD

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - poinformowat, ze do przedstawionego porzqdku

obrad proponuje sie. wprowadzenie zmiany, a mianowicie dodanie w punkcie czwartym podpunktu

tj. podje.cia uchwaty w sprawie podziatu Gminy Budziszewice na state obwody gtosowania, ustalenia

ich numerow, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych.

NastQpnie przedstawit proponowany porzqdek obrad, po czy zapytat kto jest za jego przyje.ciem, w

wyniku czego:

• za gtosowato -14

• przeciw - 0

• wstrzymato sie. - 0

Porzqdek obrad przyfeto.

PUNKT 3

PRZYJE.CIE PROTOKOt6w Z POPRZEDNICH SESJI

Protokot Nr XIX/2018 wytozono do wgla.du.

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - zapytat o uwagi.

Uwag nie zgtoszono.

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - zapytat kto jest za przyje,ciem protokotu z poprzedniej

sesji, w wyniku czego:

• za gtosowato - 14

• przeciw - 0

• wstrzymato sie, - 0

Protokoty przyjqto.

PUNKT4

PODJE.CIE UCHWAt W SPRAWACH:

1) zmianv budzetu Gminv na 2017 rok.

Skarbnik Gminy- Elzbieta Andryszczak - omowita proponowane zmiany budzetu.

Powiedziata min. ze proponuje sie. dokonanie zmian w planie przychodow i w planie wydatkow.

Proponuje sie. zwie,kszenie planu przychodow budzetu gminy o kwote, 75.110,00zt.

Plan przychodow po zmianach wynosit be.dzie 3.770.827,00zt

Plan wydatkow zwi^ksza sie, o taka. samq kwot? tj. 75.110,00zt i po zmianach rowny b^dzie

16.079.701,20zt, z czego:

- wydatki bieza.ce - 8.819.542,20zt,



- wydatki majqtkowe - 7.260.159,00zt.
Ponadto proponuje sie. rowniez zwie,kszenie limitu na realizacjQ rocznych zadah inwestycyjnych o

kwotQ 50.000,00zt.
Poza tym zwie,ksza sie. tez planowany deficyt budzetu Gminy na 2018 rok o kwote, 75.110,00zt. Deficyt
po zmianach wyniesie 2.752.117,80zt i zostanie pokryty pozyczkami i kredytami w ramach ustalonych

przychodow budzetu.
NastQpnie poprosita o pytania.

Pytari nie zgtoszono.
Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - poprosit o przedstawienie opinii wypracowanej w tej

sprawie przez Komisje Rady.
Przewodniczqca Komisji Oswiaty, Zdrowia, Opieki Spotecznej, Kultury i Sportu - Barbara Wozniak -
poinformowata, ze cztonkowie Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansow oraz Komisji Oswiaty,

Zdrowia, Opieki Spotecznej, Kultury i Sportu na wspolnym posiedzeniu odbytym w dniu 27 marca br.
nie wniesli uwag do projektu uchwaty w tej sprawie.

/Opinia Komisji stanowi zatqcznik do niniejszego protokotu./

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - odczytat projekt uchwaty w sprawie zmiany budzetu
gminy na 2018 rok, po czym poddat go pod gtosowanie, w wyniku czego:

• za gtosowato - 14

• przeciw - 0

• wstrzymato SJQ - 0

Uchwaty przyfeto.

Uchwata nr XXX/177/2018 w sprawie zmiany budzetu Gminy na 2018 rok stanowi zatqcznik do
niniejszego protokotu.

2) zmianv Wieloletniei Proenozv Finansowei Gminv Budziszewice.

Skarbnik Gminy - Elzbieta Andryszczak- omowita projekt uchwaty w sprawie zmiany Wieloletniej
Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice.

Objasnienia do Zmiany WPF stanowiq zatqcznik do uchwaty w tej sprawie.
Naste.pnie poprosita o pytania.
Pytan nie zgtoszono.

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - poprosit o przedstawienie opinii wypracowanej w tej
sprawie przez Komisje Rady.

Przewodniczqca Komisji Oswiaty, Zdrowia, Opieki Spotecznej, Kultury i Sportu - Barbara Wozniak -
poinformowata, ze Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansow oraz Komisja Oswiaty, Zdrowia,

Opieki Spotecznej, Kultury i Sportu na wspolnym posiedzeniu odbytym w dniu 27 grudnia br. poparty

przedmiotowy projekt.
/Opinia Komisji stanowi zatqcznik do niniejszego protokotu./
Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - odczytat projekt uchwaty w sprawie zmiany
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice, po czym poddat do pod gtosowanie,
w wyniku czego:

• za gtosowato - 14

• przeciw -0

• wstrzymato siQ - 0
Uchwaty przyje.to.



Uchwafa Nr XXX/178/2018 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice

stanowi zafqcznik do niniejszego protokotu.

3) udzielenia pomocv finansowei Powiatowi Tomaszowskiemu.

Wojt - Marian Holak - poinformowat, ze sprawa dotyczy budowy chodnika w miejscowosci

Re.kawiec. Chcemy to zadanie realizowac wspolnie z Powiatem. Inwestycja rozpoczeja sie. w roku

ubiegtym. Wykonany zostat projekt i zrobiono zatoki autobusowe.

Dodat, ze do celowosci tego zadania nie musi chyba nikogo przekonywac.

Obecnie stosowana jest praktyka, ze Gminy dofinansowujq zadania realizowane przez Powiat na ich

terenie. Inaczej nie sa. one wykonywane.

Naste.pnie podat przyktad Gminy Zelechlinek, Gminy Koluszki, Gminy Lubochnia wskazujqc jakie

kwoty na jakie zadania przeznaczaty na pomoc dla Powiatu.

Nadmienit, ze podzie.kowari sie. nie spodziewa, ale stowo, ze dobrze, iz zadanie to jest realizowane

bytoby wtasciwe.

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - poprosit o przedstawienie opinii wypracowanej w tej

sprawie przez Komisje Rady.

Przewodniczqca Komisji Oswiaty, Zdrowia, Opieki Spotecznej, Kultury i Sportu - Barbara Wozniak -

poinformowata, ze cztonkowie Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansow oraz Komisji Oswiaty,

Zdrowia, Opieki Spotecznej, Kultury i Sportu na wspolnym posiedzeniu odbytym w dniu 27 lutego br.

pozytywnie zaopiniowali przedmiotowy projekt uchwaty.

/Opinia Komisji stanowi zatqcznik do niniejszego protokotu./

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - odczytat projekt uchwaty w sprawie udzielenia pomocy

finansowej Powiatowi Tomaszowskiemu, w wyniku czego:

• za gtosowato - 12

• przeciw - 0

• wstrzymato sie, - 2

Uchwaty przyjqto.

Uchwata Nr XXX/179/2018 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Tomaszowskiemu

stanowi zatqcznik do niniejszego protokotu.

/Ogtoszono przerwq./

4) programu opieki nad bezdomnvmi zwierzetami oraz zapobiegania bezdomnosci zwierzat

na terenie Gminv Budziszewice w 2018 roku.

Pracownik UG - Angelika Stomska - omowita projekt uchwaty w tej sprawie.
Nast^pnie poinformowata, ze na chwile. obecna. w schronisku mamy 10 psow.

Radny - Andrzej Bronowski - zapytat ile ptacimy za jednego psa.

Pracownik UG - Angelika Stomska - powiedziata, ze doba kosztuje 7 zt.

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - poprosit o przedstawienie opinii wypracowanej w tej

sprawie przez Komisje Rady.

Przewodniczqca Komisji Oswiaty, Zdrowia, Opieki Spotecznej, Kultury i Sportu - Barbara Wozniak -

poinformowata, ze Komisje Rozwoju Gospodarczego i Finansow oraz Oswiaty, Zdrowia, Opieki



Spotecznej, Kultury i Sportu na wspolnym posiedzeniu odbytym w dniu 27 lutego br. opowiedziaty SJQ

za przyjQciem tej uchwaty.

/Opinia Komisji stanowi zaiqcznik do niniejszego protokotu./

Przewodniczacy Rady Gminy - Piotr Jagietto - odczytat projekt uchwaty w sprawie programu opieki

nad bezdomnymi zwierzQtami oraz zapobiegania bezdomnosci zwierza.t na terenie Gminy

Budziszewice w 2018 roku, w wyniku czego:

• za gtosowato - 14

• przeciw - 0

• wstrzymato sie, - 0

Uchwaty przyfeto.

Uchwata Nr XXX/180/2018 w sprawie programu opieki nad bezdomnymi zwierze_tami oraz

zapobiegania bezdomnosci zwierzqt na terenie Gminy Budziszewice w 2018 roku stanowi zaiqcznik do

niniejszego protokotu.

5) okreslenia wvmiaru bezptatnego nauczania. wvchowania I opieki oraz wvsokosci optat za
korzvstanie z wvchowania przedszkolnego.

Inspektor UG - Matgorzata Wojcik - przypomniata, ze uchwata w tej sprawie podejmowana byta

przez RadQ Gminy w 2016 roku. Koniecznosc jej ponownego podje.cia wynika z faktu wprowadzenia

reformy edukacji i zmiany prawa oswiatowego.

Sam projekt niewiele rozni si^ od poprzedniej uchwaty w tej sprawie. Zasadnicza zmiana polega na

tym, ze obecnie optata, ktora tak jak poprzednio wynosi Izt za godzine. przekraczajqca. czas

bezptatnego nauczania, wychowania i opieki obejmuje uczniow obje.tych wychowaniem

przedszkolnym do korica roku szkolnego w roku kalendarzowym, w ktorym koricza. 6 lat, a nie jak

poprzednio 5.

Wymiar bezptatnego nauczania, wychowania i opieki wynosi tak jak poprzednio 5 godzin dziennie.

Przewodniczacy Rady Gminy - Piotr Jagietto - poprosit o przedstawienie opinii wypracowanej w tej

sprawie przez Komisje Rady.

Przewodniczaca Komisji Oswiaty, Zdrowia, Opieki Spotecznej, Kultury i Sportu - Barbara Wozniak -

poinformowata, ze cztonkowie Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansow oraz Oswiaty, Zdrowia,

Opieki Spotecznej, Kultury i Sportu na wspolnym posiedzeniu odbytym w dniu 27 lutego br. nie

wniesli uwag do projektu uchwaty w tej sprawie.

/Opinia Komisji stanowi zaiqcznik do niniejszego protokotu./

Przewodniczacy Rady Gminy - Piotr Jagietto - odczytat projekt uchwaty w sprawie okreslenia

wymiaru bezptatnego nauczania, wychowania i opieki oraz wysokosci optat za korzystanie z

wychowania przedszkolnego, w wyniku czego:

• za gtosowato - 14

• przeciw - 0

• wstrzymato sie. - 0

Uchwate_ przyjqto.

Uchwata Nr XXX/181/2018 w sprawie okreslenia wymiaru bezptatnego nauczania, wychowania i

opieki oraz wysokosci optat za korzystanie z wychowania przedszkolnego stanowi zatqcznik do

niniejszego protokotu.



6) podziatu Gminv Budziszewice na state obwodv gtosowania. ustalenia ich numerow.
granic oraz siedzib obwodowvch komisii wvborczvch.

Sekretarz Gminy - Alina Jarecka - powiedziata, ze ustawa z dnia 11 stycznia 2018 roku o zmianie

niektorych ustaw w celu zwie,kszenia udziatu obywateli w procesie wybierania, funkcjonowania i
kontrolowania niektorych organow publicznych zobowigzata Rady Gminy do podje.cia nowych uchwat
w tej sprawie.

Nast^pnie powiedziata, ze projekt uchwaty jest powieleniem dotychczasowego podziatu gminy.
Przewiduje sie. trzy obwody gtosowania.

Obwod nr 1 obejmie: Budziszewice, Adamow, Antolin, Teodorow, Helenow, Nowy Jozefow - siedziba
obwodowej komisji - sala posiedzeri prze Urze.dzie Gminy;

Obw6d nr 2: Mierzno, Jozefow Stary, Nowe Mierzno, Nowy Re.kawiec, Nepomucenow, Re.kawiec,
Agnopol, Walentynow - siedziba - Punkt Przedszkolny w R^kawcu;

Obwod nr 3: Zalesie, We.grzynowice, We.grzynowice Modrzewie - siedziba: swietlica wiejska w
We,grzynowicach.
Naste,pnie poprosita o pytania.
Pytari nie zgtoszono.

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - poprosit o przedstawienie opinii wypracowanej w tej
sprawie przez Komisje Rady.

Przewodniczqca Komisji Oswiaty, Zdrowia, Opieki Spotecznej, Kultury i Sportu - Barbara Wozniak -
poinformowata, ze Komisje Rozwoju Gospodarczego i Finansow oraz Oswiaty, Zdrowia, Opieki
Spotecznej, Kultury i Sportu na wspolnym posiedzeniu odbytym w dniu 27 lutego br. pozytywnie
zaopiniowaty projekt tej uchwaty.

/Opinia Komisji stanowi zatqcznik do niniejszego protokotu./

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - odczytat projekt uchwaty w sprawie podziatu Gminy
Budziszewice na state obwody gtosowania, ustalenia ich numerow, granic oraz siedzib obwodowych
komisji wyborczych, w wyniku czego:

• za gtosowato - 14

• przeciw - 0

• wstrzymato SJQ - 0

Uchwaty przyje_to.

Uchwatq Nr XXX/182/2018 w sprawie podziatu Gminy Budziszewice na state obwody gtosowania,

ustalenia ich numerow, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych stanowi zatqcznik do
niniejszego protokotu

PUNKT 5

SPRAWOZDANIE Z DZIAtALNOSd GMINNEGO OSRODKA POMOCY SPOtECZNEJ

W BUDZISZEWICACH ZA 2017 ROK ORAZ POTRZEBY W ZAKRESIE POMOCY SPOtECZNEJ

Pracownik socjalny GOPS - Anna Gawlikowska - omowita przedmiotowe sprawozdanie.
Sprawozdanie z dziatalnosci Gminnego Osrodka Pomocy Spotecznej w Budziszewicach za 2017 rok
oraz potrzeby w zakresie pomocy spotecznej stanowi zatqcznik do niniejszego protokotu.
Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - zapytat kto jest za przyj^ciem sprawozdania z
dziatalnosci Gminnego Osrodka Pomocy Spotecznej w Budziszewicach za 2017 rok oraz potrzeby w

zakresie pomocy spotecznej, w wyniku czego:



• za gtosowato - 14

• przeciw - 0

• wstrzymato sie, - 0

Sprawozdanie przyjqto.

PUNKT 6

SPRAWOZDANIE Z REALIZACJI GMINNEGO PROGRAMU PROFILAKTYKI I ROZWIAZYWANIA

PROBLEM6W ALKOHOLOWYCH ZA 2017 ROK ORAZ REALIZACJI GMINNEGO PROGRAMU

PRZECIWDZIAtANIA NARKOMANII DLA GMINY BUDZISZEWICE ZA 2017 ROK

Pracownik socjalny GOPS - Anna Gawlikowska - omowita przedmiotowe Sprawozdanie.

Sprawozdanie z realizacji Gminnego programu profilaktyki i rozwiqzywania problemow alkoholowych

za 2017 rok oraz realizacji Gminnego programu przeciwdziatania narkomanii dla Gminy Budziszewice
za 2017 rok stanowi zatqcznik do niniejszego protokofu.

Przewodnicza_cy Rady Gminy - Piotr Jagietto - zapytat kto jest za przyj^ciem Sprawozdania
z realizacji Gminnego programu profilaktyki i rozwiqzywania problemow alkoholowych za 2017 rok

oraz realizacji Gminnego programu przeciwdziatania narkomanii dla Gminy Budziszewice za 2017 rok,
w wyniku czego:

• za gtosowato - 14

• przeciw - 0

• wstrzymato S!Q - 0

Sprawozdanie przyjqto.

PUNKT7

SPRAWOZDANIE Z REALIZACJI GMINNEGO PROGRAMU PRZECIWDZIAtANIA PRZEMOCY

W RODZINIE ORAZ OCHRONY OFIAR PRZEMOCY W RODZINIE NA LATA 2017-2020

I Z DZIAtALNOSCI ZESPOtU INTERDYSCYPLINARNEGO ZA 2017 ROK

Pracownik socjalny GOPS - Anna Gawlikowska - omowita przedmiotowe Sprawozdanie.

Sprawozdanie z realizacji Gminnego programu przeciwdziatania przemocy w rodzinie oraz ochrony

ofiar przemocy w rodzinie na lata 2017-2020 i z dziatalnosci Zespotu Interdyscyplinarnego za 2017 rok
stanowi zatqcznik do niniejszego protokotu.

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - zapytat kto jest za przyj^ciem Sprawozdania
z realizacji Gminnego programu przeciwdziatania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w
rodzinie na lata 2017-2020 i z dziatalnosci Zespotu Interdyscyplinarnego za 2017 rok, w wyniku czego:

• za gtosowato - 14

• przeciw - 0
• wstrzymato si§ - 0

Sprawozdanie przyje_to.

PUNKT 8

ROCZNE SPRAWOZDANIE Z REALIZACJI ZADAN Z ZAKRESU WSPIERANIA RODZINY ZA 2017

ROK ORAZ POTRZEBY ZWIAZANE Z REALIZACJA. ZADAN I SPRAWOZDANIE Z GMINNEGO

PROGRAMU WSPIERANIA RODZINY W GMINIE BUDZISZEWICE NA LATA 2016-2018.



Pracownik socjalny GOPS - Anna Gawlikowska - omowita przedmiotowe sprawozdanie.
Roczne sprawozdanie z realizacji zadari z zakresu wspierania rodziny za 2017 rok oraz potrzeby

zwiqzane z realizacjq zadari i sprawozdanie z Gminnego programu wspierania rodziny w Gminie
Budziszewice na lata 2016-2018 stanowi zatqcznik do niniejszego protokotu.
Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - zapytat kto jest za przyje,ciem Rocznego sprawozdania

z realizacji zadah z zakresu wspierania rodziny za 2017 rok oraz potrzeby zwiqzane z realizacjq zadah i

sprawozdanie z Gminnego programu wspierania rodziny w Gminie Budziszewice na lata 2016-2018,
w wyniku czego:

• za gtosowato - 14

• przeciw - 0

• wstrzymato sie. - 0

Sprawozdanie przyje_to.

PUNKT9

INFORMACJA W6JTA O DZIAtANIACH PODEJMOWANYCH W OKRESIE MIEDZY SESJAMI

RADY GMINY

Wojt - Marian Holak - w okresie od ostatniej sesji Rady Gminy:

• ogtosilismy kolejny przetarg na budowe. drogi w Zalesiu - zobaczymy jakie teraz be.da, ceny;

• podpisalismy umowe. na dzierzawe, dziatki pod budowe, masztu telefonii komorkowej. Mam
nadzieje., ze sprawa ta znajdzie wreszcie swoj pomyslny finat i b^dziemy mogli cieszyc si§
zasie.giem;

• mamy wst^pne porozumienie z Powiatem dotycza.ce kontynuacji budowy chodnika w
miejscowosci R^kawiec;

• mamy gotowy projekt budowy budynku dydaktycznego przy szkole. Na poczqtku kwietnia
prace powinny ruszyc;

• rozpocze^y sie, roboty w Mierznie;

• okazato si$, ze KGW realizujqc projekty nie musi posiadac 20% wktadu wtasnego. LCD b^dzie te
zadania finansowato w 100%.

• Na poczqtku kwietnia ruszy budowa kanalizacji na ulicy Lesnej. Sqdze,, ze niewiele osob
wierzyto w to, ze uda si§ zamknqc to zadanie. Pami^tamy ile osob wqtpito jak budowalismy
kanalizacjQ na ulicy Paska. Wiele osob powtarzato, ze nie be.dzie to dziatac. Po 6 latach okazato

SJQ, ze dziata i to bez wi^kszych problemow. Co raz wi^cej osob do kanalizacji sie. przytqcza.

W sqsiednich gminach na budow^ kanalizacji mieszkaricy musieli wptacac darowizny. U nas jest
to za darmo.

• Gmina caty czas powie,ksza swoje zasoby. Zmienia SJQ estetyka. Na pewne rzeczy nawet nie

zwracamy uwagi.

PUNKT 10

ZAPYTANIA I WOLNE WNIOSKI

Radny- Mieczystaw Mikinka - zapytat Wojta czy rozmawiat z Pania. Lachowska, na temat zniszczonej

drogi dojazdowej i przepustu.
Wojt- Marian Holak- poinformowat, ze rozmawiat i dowiedziat SJQ, ze b^dzie to skonczone.
Radny-Andrzej Bronowski - zapytat czy be.dzie wozony ttuczeri.

8



Wojt - Marian Holak - powiedziat, ze wystgpilismy do Urze.du Marszatkowskiego o srodki.

Zobaczymy ile dostaniemy oraz jakie be,da. ceny w przetargu.

Radny - Mirostaw Matysik - zapytat czy wiadomo cos o przebudowie drogi do Jezowa.

Wojt - Marian Holak - poinformowat, ze Powiat ma gotowy projekt, ktory mielismy realizowac

wspolnie. Jak pojawia. sie. mozliwosci uzyskania dofinansowania be.dQ starat SJQ aby wniosek zostat

ztozony. Be.dziemy oczywiscie zmuszeni wesprzec Powiat, w przeciwnym razie nie be.da.

zainteresowani wykonaniem tego zadania.

PUNKT 11

SPRAWY R6ZNE

Radna - Barbara Wozniak- przypomniata o drodze na Agnopol.

Radny - Stawomir Sala - zapytat czy w sprawie pra,du udato sie, cos zrobic.

Wojt - Marian Holak - powiedziat, ze interweniowat i, ze obiecano poprawe,.

Sottys - Ewelina Pteska - przypomniata o drodze dojazdowej w We,grzynowicach M. Nie daje SJQ

^fc tamte.dy przejechac.

Wojt - Marian Holak - w okresie wiosennym be.dzie tarn rowniarka. Doprowadzimy ta. drogQ do

takiej szerokosci jak miata.

Pan Andrzej Pteska - w kwestii windy w pawilonie, ktora miata bye, a ktorej nie ma - powiedziat do

Wojta, ze zastaniat SJQ tym, iz utrzymanie to koszty 5 tysie,cy oraz tym, ze b^dzie ona niszczona.

A mozna przeciez zainstalowac kamery, albo moze ktos zjechac po interesanta. DIaczego pienia.dze

przedktada SJQ ponad zdrowie?

Wojt - Marian Holak - powiedziat, ze nie mowit o dewastowaniu oraz, ze nie powiedziat, ze be.dzie to

kosztowato 5 tysie,cy tylko, ze be.dzie to koszt kilku tysi^cy.

Szyb jest wybudowany, jak tylko be,dzie taka potrzeba mozna be.dzie to zrobic.

Jak Bank be.dzie zainteresowany instalacja. tej windy to oczywiscie przytqczymy siQ do tego.

Pan Andrzej Pteska - projekt byt ztozony z wybudowaniem windy, a Rada to odwotata.

PUNKT 12

ZAKONCZENIE OBRAD

Przewodnicza.cy Rady Gminy - Piotr Jagietto - ztozyt Swiqteczne zyczenia, po czym dzi^kuj^c

wszystkim za przybycie zamknqt XXX SesjQ Rady Gminy.

Przewodniczgcy Rady Gminy

pfotr Jagietto


